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ACORD TOTAL. Tots els partits en ple van votar a favor d'aquesta
moció per dignificar els centres escolars del poble.
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El ple de Caldes insta unànimement Educació a fer
l´institut i l´escola promesos
Representants del Govern es reuniran el 10 de juny amb l'Ajuntament i els pares i mares

02:12   

E.B, Caldes de Malavella.
El ple de l'Ajuntament de Caldes de Malavella va
aprovar ahir per unanimitat, amb els vots del PIC,
PSC, ERC, CIU i ICV-EUiA, una moció per exigir al
Departament d'Educació que agilitzi els tràmits per
fer l'institut SES Caldes i l'escola la Benaula. El ple
extraordinari d'ahir es va convocar després que fa
unes setmanes Educació informés a la direcció del
centre la Benaula i al consistori que no tenia la
intenció de construir una nova escola a prinicipis de
l'any 2009, tal i com s'hi havia compromès el mateix
director dels Serveis Territorials d'Educació, Andreu
Otero.
Davant d'això i per fer front a la demanda de places
a l'escola la Benaula, Educació finalment va informar
que de cara al curs vinent aquest centre, que en
aquests moments es troba en barracons, s'ampliarà
mitjançant la instal�lació de nous mòduls
prefabricats. Aquest fet però, no ha convençut el consistori i els pares i mares, ja que a més Educació vol
col�locar els mòduls en el solar on s'havia de traslladar l'escola en cas que s'hagués construït la nova i per
tant, això suposarà una divisió de l'escola ja que els alumnes hauran de travessar un carrer.
D'altra banda, el ple també va instar ahir la Generalitat que acceleri els tràmits perquè es fixi la ubicació
definitiva i els terminis de construcció del SES Caldes. De fet, l'institut es troba encallat perquè s'estan
negociant uns terrenys propers a la carretera de Llagostera, però que no es poden posar a dispoció de la
Generalitat perquè el nou Pla d'ordenació urbanística municipal (POUM) no està aprovat i per tant, aquells
terrenys no estan classificats com a parcel�les per a equipaments. De tota manera, el regidor d'Educació de
Caldes, Israel Luque (PIC), afirma que "intentarem una cessió anticipada per poder avançar amb Educació".
Luque critica la postura d'Educació perquè "el senyor Otero ens havia dit que Caldes és dels pitjors llocs de la
comarca" pel que fa centres educatius.
Otero donarà explicacions
El director dels Serveis Territorials d'Educació de Girona donarà explicacions sobre les futures construccions
de l'escola La Benaula i l'institut de Caldes de Malavella el proper dimarts 10 de juny, a les vuit del vespre al
Casino de Caldes, davant del consistori i els pares i mares. Aquesta trobada és el resultat d'una carta enviada
pel ple del Consell Escolar municipal on es descrivia la precarietat dels diferents centre educatius del municipi
i on es demanava, també, que Educació complís el compromís que havia adquirit tant amb el consistori com
amb els centres educatius.
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